



Date (dd/mm/yyyy)  
日期 (日/月/年) : \_\_\_\_\_

**Securities Withdrawal Instruction 證券提取指示**

Account No 帳戶號碼:	Account Name 客戶姓名:
------------------	--------------------

I/We hereby instruct to release the following securities (Hong Kong Only) from my/our above securities account and deliver the same to me/us

請從本人/吾等上述證券帳戶提取股票(只限香港)-實貨

(Please tick one of the followings) (請勾以下其中一項)

- I/We shall collect the subject shares from your office in person  
本人/吾等將會親自到貴公司領取
- I/We hereby authorize \_\_\_\_\_, bearer of I.D. card no. \_\_\_\_\_, to collect the subject shares at your office and he / she shall acknowledge receipt of the shares on my behalf.  
本人/吾等授權 \_\_\_\_\_ 身份證/旅行證件號碼 \_\_\_\_\_, 代本人/吾等到貴公司領取並會確認收妥

Stock Code 股票號碼	Stock Name 股票名稱	Quantity 股數	No. of Transfer Deed x Qty 過戶紙數目 x 股數

Client Signature 客戶簽署	公司專用 For Office Use Only		
	Signature verified	Prepared by	Approved by

Please note that client should pick up the requested securities at our office within one week after we inform you. Client must submit a new securities withdrawal instruction to us before the end of the period, and the deducted fees are non-refundable.

客戶請於本公司通知可以領取股票後一星期內，到達本公司領取。如過期仍未領取，客戶必須重新辦理提取股票實貨手續，所扣除費用將不獲發還。

確認收到 Acknowledge Receipt	公司專用 For Official Use Only	
I/We hereby confirm receiving the above physical shares from your Company 本人/吾等確認收妥貴公司上述實物股票	Signature verified by:	Approved by:
Client's /Assignee's Signature 客戶/授權人簽署:		
Date (dd/mm/yyyy)日期(日/月/年):		

**Anuenue Securities Limited**

Floor 28, 18 Pennington Street, Causeway Bay, Hong Kong

p/電話 852. 2122 8800 f/傳真 852. 2122 8009 e/電郵 [cs@anuenuegroup.com](mailto:cs@anuenuegroup.com)

[www.anuesec.com](http://www.anuesec.com)